
  

 

Protokoll för Svenska lövträdföreningens styrelsemöte 

Närvarande: Björn Gustafson, Eva Erlingsson, Jörgen Verner, Lars Karlman, Margareta 

Ottosson, Staffan Nordström, Jonas Esbjörnsson, Lars Haga samt Björn Schubert.  

Mötet hölls den 8:e maj 2023, klockan 20.00 – 21.00. Via Google meet. 

 

1§ Mötets öppnande 

Ordförande Björn Gustafson förklarade mötet öppnat. 

 

2§ Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare valdes Jörgen Verner. 

 

3§ Val av justerare 

Till justerare jämte ordförande Björn Gustafson valdes Staffan Nordström. 

 

4§ Mötets dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

5§ Föregående mötesprotokoll 

Lades till handlingarna 
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6§ Ekonomi och medlemmar 

På föreningens konto fanns dagen för mötet 280 641,29 kronor. Hitintills har 180 

medlemmar betalat sin medlemsavgift.  

 

7§ Lövträdtidningen 

Björn S ligger i fas tidsmässigt med tidningen, han har fått gott om artiklar att arbeta med. 

Björn har dock ingen mall att gå efter från tidigare utgivningar vilket gör att det tar tid att 

sätta ihop själva artiklarna. Under mötet kom på förslag att eventuellt låta tryckeriet sätta 

ihop tidningen.  

 

8§ Hemsidan 

Björn G ligger lite efter med uppdateringar på hemsidan, men dessa är på gång. 

Jan Olsson har kommit med förslaget att låta Jonas ta över som webbredaktör. 

 

9§ Facebook 

Björn G har gjort inlägg om årets aktiviteter.  

 

10§ Årsmöte 2023 i Lycksele 

Programmet för årsmötet är så gott som färdigt och blir enligt följande. 

Dag ett. 

10:00 Exkursionsstart vid Risfjells Samemuseum Vilhelmina med en föreläsning om samers 

slöjd och kultur. 

Därefter blir det besök i Sveriges nordligaste almbestånd. 

På vägen till Ansia i Lycksele planeras även ett besök vid Lars karlmans lärkförsök i Hedmark. 

Därefter årsmöte med tillhörande middag på Ansia i Lycksele. 

Dag två. 

En guidad vandring i Tuggensele naturreservat, därefter ägnas resen av dagen åt Skogs och 

Samemuseet i Lycksele. 
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11§ Exkursioner 2023, Vanhälls såg och brandfälten i Västmanland 

Exkursionen planeras att ta två dagar i anspråk, Björn G har fått offert på boende och mat 

från Fagersta Brukshotell på 1 153:-  

Vanhälls såg hälsar oss välkomna på visning av sågverket, gärna på en fredag. Det finns flera 

björkbestånd i närområdet anlagda av Vanhälls tidigare ägare Anders Stål. 

Dag två blir det guidad visning på brandfälten från den stora skogsbranden 2014. Staffan 

håller på att få tag på en lämplig guide. 

 

12§ Småexkursioner 

Margareta har en exkursion på gång den 9/9. 

 

13§ Utlandsresa Lettland 

Staffan ska ta kontakt med Owe om fortsatt gemensam planering. Staffan har haft kontakt 

med Svensk-Lettiska förening om ett lämpligt upplägg och Owe har fått ett datum i slutet av 

augusti av Riga Woods. 

 

14§ Lövstipendiet 

Inget nytt att rapportera. 

 

15§ Swishkonto och mejladress 

Hitintills har Björn G använt sig av sitt privata Swishkonto för föreningens transaktioner. 

Mötet beslutade att föreningen ska ha ett eget Swishkonto för att underlätta vid eventuella 

försäljningar av kepsar och tidningar. 

Mötet beslöt även att skaffa en egen mejladress då den gamla upphört att fungera och att 

Björn även ska slippa använda sin egna. 

16§ Reseersättning 

Skatteverket har höjt reseersättningen från 18 till 25 kronor per mil, föreningen väljer att 

anta den nya ersättningen vid resor som är berättigade till det. 
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17§ Övriga frågor 

Håkan schuberg har ställt sig tveksam inför uppdraget som kassör. Staffans fru Anna-Karin 

har därför blivit tillfrågad om uppdraget som föreningens kassör, vilket hon är positiv till. 

Staffan höll därför en kort presentation av Anna-Karin som fortfarande arbetar med 

avvecklingen av deras gemensamma företag Nordströms skogstjänst. De har drivit firman i 

cirka 14 år och Anna-Karin har haft hand om administration och ekonomi. Innan dess har 

hon arbetat som lärare. 

Styrelsen beslöt att välja Anna-Karin Nordström med personnummer 19490930-6906 som ny 

kassör, årsmötet bestämmer om hon även ska väljas in i styrelsen. 

 

18§ Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte bestämdes att äga rum den 10:e juli klockan 20:00 via Google meet. 

 

19§ Mötet avslutas 

Ordförande Björn Gustafson tackade alla ledamöter och avslutade därmed kvällens möte. 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Jörgen Verner  

Sekreterare 

 

 

 

Staffan Nordström    Björn Gustafson 

Ledamot     Ordförande 
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